
Zienswijze Lelystad Airport, reactie/aanvullingen GroenLinks 

 

N.a.v. de informatie nota en de concept regiovisie over dit onderwerp hierbij puntsgewijs onze 

GroenLinks aanvulling voor de zienswijze van Medemblik en daarmee ook indirect voor de regio: 

  

- Medemblik valt weliswaar niet binnen de contouren en kaders om onderwerp te zijn van de MER, 

dat neemt niet weg dat er een route via Andijk en Twisk over ons grondgebied gaat lopen,wanneer 

het niet mogelijk is een noordelijke route te nemen i.v.m. militaire oefeningen. Hoe vaak dit zal zijn is 

zeker voor de lange termijn onduidelijk. Daarmee blijft ook onduidelijk hoeveel geluidoverlast dit zal 

geven. 

- Daarom vinden wij het een goede zaak dat we nu via de zienswijze duidelijk aangeven dat we 

belanghebbenden zijn, zowel lokaal als regionaal. Wij zouden daarom graag zien dat het ministerie 

ons actief gaat betrekken als gesprekspartner bij verdere ontwikkelingen. 

- In algemene zin willen wij hierbij aangeven dat de grenzen van de groei van de luchtvaart in 

Nederland zijn bereikt. Groei zal ten koste gaan van de leefbaarheid, veiligheid en duurzaamheids 

aspecten en daardoor ten koste gaan van de gezondheid en het welzijn van mens en dier. 

- Kostbare kwaliteiten als rust en stilte, die we hier in Medemblik in het landelijke gebied nog 

hebben, worden hierdoor bedreigd. Stilte en rust in ons landelijke gebied zijn belangrijke kwaliteiten 

voor recreatieve en toeristische ontwikkelingen. In de concept regio-zienswijze wordt het 

economische belang van de luchtvaart onderschreven.Wij vinden het onnodig dit economische 

belang te benadrukken. Ons toeristische, recreatieve economische belang, niet alleen lokaal, maar 

ook regionaal kan juist bedreigd worden door deze uitbreiding van Schiphol naar Lelystad. En wat het 

Pact van Westfriesland betreft....  De vrijetijds en zorg economie wordt gezien als een van de 

speerpunten om ons te profileren als aantrekkelijke regio. Daar helpen vliegroutes met veel 

geluidoverlast niet bij. Dus wat dat betreft zien wij het economische belang voor Westfriesland en 

Medemblik niet. 

-Onlangs ontvingen we vanuit Twisk aanvullingen voor onze Medemblikker zienswijze. Wij zouden 

graag zien dat deze meegenomen worden. 

-Tenslotte... mocht er weer een informatie bijeenkomst zijn dan graag op een makkelijker bereikbare 

locatie. 

  

Met vriendelijke groet,namens GroenLinks, 

  

Ria Manshanden 




